
 Skolebestyrelsen  

Skolebestyrelsesmøde mandag den 2. september 2019 klokken 17.00  Dato: 2. september 2019 

 

Afbud: Frank Venø, Marlene Vesterby 

Fraværende uden afbud: Deanna Rasmussen 

 

Connie Jensen deltager i mødet 

 

Dagsorden: 

 

1)  Fra elevrådet 

 

Signe Bruun 9. årgang er ny formand for elevrådet. 

Line Knudsen 7. årgang er ny næstformand. 

 

Der har været et møde. Elevrådet vil planlægge motionsdag og juleklippedag. Nyt 

møde i denne uge. 

 

2) Høring vedrørende ”Sammenhænge i overgange mellem børnehave 

og skole. 

             Bilag vedlagt. 

 

Skolebestyrelsen har flg. høringssvar til forslaget: 

Skolebestyrelsen oplever, at forslagene falder godt i tråd med nuværende 

praksis. 

Vi har forholdt os til, hvorvidt vi anser forslaget som ”den bedste” overgang og 

hertil har vi flg. bemærkninger. 

• Vi finder det ikke relevant, at kommende 1. klasses lærer skal være 

deltagende i skolestarterperioden. Det er vigtigt for børnene, at 

personaleressourcerne er koncentreret om et tilpas antal voksne, så 

overgangen bliver så overskuelig for dem som muligt. 

• Det virker ikke helt klart, hvor længe personale fra børnehaven skal følge 

børnene. Er det i hele perioden – eller i de første tre uger.  Er der kun i de 

tre uger, man kan bruge op til 20 % - og hvad skeer der herefter? 

 

• Vedrørende novembermødet er det vores oplevelse, at forældrene 

kommer for at modtage information om skolen og for at se skolen. Derfor 

giver det mest mening, at skolen er vært. Hvis man beslutter, at begge 
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institutioner har værtsrollen, skal det måske redigeres i 

styrelsesvedtægten. 

 

• I skolestarterperioden arbejdes der efter målene i 0. årgang. Det fremgår 

ikke af forslaget. 

 

• Det fremgår heller ikke, at børnene kaldes ”Skolestartere”. 

 

• Skolebestyrelsen undrer sig i øvrigt over, at høringsbrevet er stilet til 

bestyrelser og område-MED. Da det har betydning for personalets 

tilrettelæggelse af arbejdet, bør lokal-MED også høres. Ikke mindst fordi 

medarbejderrepræsentanter har vigtige erfaringer at trække på. 

 

  

3) Orientering om ændringer i Folkeskoleloven  

 Herunder drøftelse af, hvorvidt det giver anledning til nye principper. 

  Tre bilag vedlagt. Det tredje bilag er en pixiudgave med ændringerne.  

 

Til orientering. 

Punktet vedrørende eventuelle principper for praktik blev drøftet. 

 

4) Aula 

 Drøftelse af, hvordan Aula opleves af brugerne. 

 Drøftelse af kommunikationsstrategi. 

 Bilag vedlagt. 

 

Til orientering. 

   

5) Program for Læringsledelse 

 Orientering omkring kortlægningsundersøgelse 

 

Den skole, der har den højeste svarprocent blandt forældrene, får 5000 kr. til 

elevrådet. 

Vi kan opfordre forældrerådsmedlemmerne til at støtte op om at få besvaret 

spørgsmålene. 

 

6) Budget 2020 

 Høringsperioden er rykket frem til perioden 23.09 – 28.09. 

 Drøftelse af, hvorvidt der skal lægges et ekstra møde ind. 

Der sættes tid af til ekstraordinært møde 25.09 kl. 17.30. 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

7) Drøftelse af suppleringsvalg til skolebestyrelsen 

 

Vi lægger et opslag i Aula for at høre, om der kunne være interesserede forældre. 

Johan skriver et opslag med tidsfrist inden 25. september. 

 

Vedrørende ekstern repræsentation, så drøfter Campus Grindsted vores 

henvendelse på kommende bestyrelsesmøde. 

 

 

8)  Efterretningssager: 

 

a: Formand 

Kurser arrangeret af Skole & Forældre. 

Tages med på næste møde. 

 

Johan har fået henvendelse vedrørende lus. Kan man lave ”store lusedag”? 

Tonny tager det med på distriktsteammøde. 

  

b: Skoleledelse 

Der kommer til at ske en nedjustering af institutionernes budgetter med den 

begrundelse, at pris- og lønudviklingen har været lavere end beregnet fra årets 

start. Beløbets størrelse kendes ikke endnu. 

 

Elevtallet til 5. september forventes at være 2 elever højere end beregnet i marts. 

  

c: PR 

Ingen møder siden sommerferien 

  

d: MED 

Ingen møder siden sommerferien. 

  

e: Andet  

 

 

9) Evt. 

 

 

 

 



Med venlig hilsen 

 

 

 

Tonny Akselsen 

 


